






Az idáig megtörtént díjkompenzációk országos szinten eltérő dotációt jelentenek, amelyek
az Európai Uniós szabályokat sértő piac szabályozásnak minősülnek.

E tények ismeretében az alábbiakat kérjük még a jelenlegi Kormány működése során megha-


